
Tarih – Saat :19.09.2008 – 18.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Daha sonra geçen dönem 
toplantı tutanağı okunarak, üyelerce onaylandı. Başkan Alt Çalışma gruplarından söz 
almak isteyenlere söz verdi. 

Sn, Eyyüp ÖZCAN : söz alarak Başbakanımızın ilimizi ziyareti sırasında Başbakan ve 
Milli eğitim Bakanlığı ile görüşme imkanı bulduğunu ve bu görüşmede Eğitim 
konusunda Hedef için engel tanımayan bir tavır içinde olduklarını OKUL ÖNCESİ 
EĞİTİM başta olmak üzere Engellilerin Eğitimi ve Mesleki Eğitim konusunda 
öncelikleri olduğunu, Eğitim konusuna asla siyasi bakılmaması gerektiğini ısrarla 
belirttiler. 

•Gaziantep Öğretmen Evi yapımı için 1 Trilyon para olduğunu, 
•Hizmet içi Eğitim için Oğuzeli Belediye Başkanının destek olacağını belirtti. 
•Gaziantep Üniversitesi rektörüde ildeki Eğitim seviyesinin yükselmesi için her türlü 
desteği ve çalışmaları yapacaklarını söyledi.  
•Yürütme kurulu ile birlikte toplantı yapılmasına; 
•Gaziantep Valisinin maalesef Kent Konseyi toplantısına ilgi duymadığını, Valiyi ziyaret 
ederek Eğitim konusunda ki çalışmalara destek vermesini isteyelim dedi. Başkandan 
ve Validen randevu alınmasını talep etti. 
Başkan; 2. Raporun hazırlanması-Yol haritası ve Eylem planı- Kurum ve Kuruluşlarla 
görüşmeler hakkında görüşmek istediğini söyledi. 

Kent Konseyi toplantısında öne çıkan en önemli konu ARSA konusunda 2013 yılı 
hedeflerine göre yaptığı çalışmaları katılımcılarla paylaşarak bilgilendirdi. 

2 ayda bir rapor vermemiz gerektiğini ek raporun açılımlarının toplantıda yapma 
imkanını gurup olarak bulamadığımız için yeni raporda bu açılımları herkesin ilgisini 
çekecek ve bilgilenmesini sağlayacak şekilde hazırlamamız gerektiğini, 

Tespit edilen sorunların çözümünü daha somut bilgilerle vermemiz gerektiğini söyledi. 
ve Alt çalışma guruplarının kendi konularında 2. Raporları hazırlamalarını söyledi. 

Milli Eğitim ARGE çalışmalarının yönetmeni MEHMET ÖZ başkanın yapmış olduğu 
çalışmalarını kendilerininde yaptıklarını söyleyerek katkısı olur düşüncesiyle başkanın 
yapmış olduğu çalışmalarından birer nüsha isteyip aldı. 

Başkan ayrıca hedefe ulaşmak için hazırlamış olduğu Yol Haritası Önerisini 
katılımcılara sundu. Bir dahaki toplantıda katkıları ile birlikte tartışmak istediği söyledi. 
Katılımcılara teşekkür ederek toplantıya son verdi. 



Kemal KÜÇÜKCAN 
EGİTİM ÇALIŞMA GRUBU BAŞKANI 

 


